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Geachte Leden van de Raad,

Enige tijd geleden ontvingen wij bovengenoemde brief waarin wordt aangekondigd
dat de bezoekersschijf "gedigitaliseerd" wordt, hetgeen inhoudt dat wij d.m.v.
moderne communicadenüddelen bezoek hïóeten aanmelden bij de gemeente Haarlem.
Wij zijn daar niet blij mee en kunnen en willen daar om meerdere redenen niet aan
mee werken.

In de eerste plaats omdat wij van mening zijn dat de privacy van ons en ons bezoek in
het geding is, wanneer op deze wijze vastgelegd wordt wie er komt, wanneer en
hoelang. De verzekering van de gemeente dat niets met deze gegevens gedaan wordt,
doet daar niets aan af.

In de tweede plaats willen wij er niet aan meewerken, omdat wij ernstig beperkt
worden in de mogelijkheid om bezoek te ontvangen. Wij kunnen maximaal twee
bezoekersschijven "kopen'Mn de huidige situatie is het zo dat wanneer wij meer dan
twee bezoekers ontvangen, wij bij de buren enkele schijven lenen. De buren doen
hetzelfde als zij meer bezoek ontvangen. Het kan toch niet zo zijn dat de gemeente
bepaalt dat een huishouden nooit meer dan twee bezoekers tegelijk mag ontvangen.

In de derde plaats is het zo dat, gezien onze leeftijd, het in de lijn der verwachting ligt
dat wij op enig moment afhankelijk van bezoek of buren worden als onze
vaardigheden met moderne communicatiemiddelen niet toereikend meer zijn om te
voldoen aan de eisen die de Gemeente Haarlem aan ons meent te stellen. Wij wensen

In verband met bovenstaande verzoeken wij u om aan inwoners, die om deze redenen

niet mee willen werken aan digitalisering van de bezoekersschijven, ook in de

toekomst losse kaarten uit te reiken.

Wij zien graag uw reactie hierop tegemoet

groet.


